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                  Tata Tóvárosi Vízisport Egylet 
 
 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
a Tata-tóvárosi Vízisport Egylet  
2023. rendes évi 2. közgyűléséről 

 
 
 
 

Készült:   2023. október 29. napján 14:00 órakor  
Helyszín:  Kenderke Alapfokú Művészeti Iskola 2890 Tata, Almási út 24. 
Jelen vannak: a jegyzőkönyvhöz csatolt jelenléti íven felsorolt egyesületi tagok 
 
A TTVE elnöksége az Elnökség új tagjának megválasztásáig ügyvivő testületként látja el 
feladatát, így a közgyűlés napirendjére az alábbi javaslatot tette.   

A Közgyűlés tervezett napirendje: 

1. Monos Gábor elnökségi tag lemondásának elfogadása  
2. Fegyelmi Bizottság összetételének tárgyalása 
3. Tisztségviselők választása  
4. A Fegyelmi Bizottság beszámolója 
5. Alapszabály módosítás 
6. A 2024-es tagdíj meghatározása 
7. 2024-es C2 X hajóvásárlás jóváhagyása 
8. Egyebek: 2024-es evezős évad verseny ismertetése, javaslatok összegyűjtése az amatőr evezősök 

éves programtervére. 
 
Az egyesület elnöksége nevében Domonkos Ágnes titkár üdvözöli megjelenteket. Engedélyt 
kér a jelenlévőktől hangfelvétel készítéséhez. 
Megállapítja és bejelenti, hogy a közgyűlésen az egyesület 17 szavazásra jogosult tag közül 15 
fő megjelent, így a Közgyűlés a megjelent tagok számára tekintettel határozatképes, mivel a 
leadható szavazatok több mint felét képviselő szavazásra jogosult részt vesz.  
A közgyűlésen a megjelentek száma összesen 26 fő. 

Ezt követően a titkár javaslatot tesz a levezető elnök személyében és a szavazat számlálók 
tagjaira, a jegyzőkönyv hitelesítőkre. 
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Megjelent tagok javasolják, hogy Varga Tamást levezető elnöknek, a közgyűlés jegyzőkönyvének 
vezetésére Domonkos Ágnest, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Páhy Lászlót és Laposa Gergőt 
megválasztani. 

Szavazás: a közgyűlés nyílt, egyhangú szavazással a közgyűlés levezetőjének Varga Tamást, 
jegyzőkönyvvezetőnek Domonkos Ágnest, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Páhy Lászlót és Laposa 
Gergőt választotta meg. 

Ezt követően a levezető elnök átvette a közgyűlés levezetését és javaslatot tesz a szavazat számláló 
bizottság tagjaira. 

Szavazat számlálónak javasolja: Zentner Sashegyi Orsolya és Kendliné Györke Brigitta  

Szavazás: a közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta szavazat 
számlálóknak. Zentner Sashegyi Orsolya és Kendliné Györke Brigitta tagokat 

A levezető elnök ismertette a napirendi pontokat, illetve új napirendi pontra javaslattételt várt. 

Szavazás: a közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az eredeti 
napirendi pontokat  

Első napirendi pont tárgyalása 

Monos Gábor elnökségi tag lemondásának elfogadása, aki időközben nem csak elnökségi 
tagságáról, de az egyesületi tagságáról is lemondott. A Tagság kiegészítés nélkül, elfogadta a 
lemondást. 

 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen egyhangúan szavazattal elfogadta Monos Gábor 
tag elnökségi és egyesületi tagságának lemondását 

 

1/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a 
Monos Gábor elnöki és egyesületi tagságáról való lemondását 

 

Második napirendi pont: 

Fegyelmi Bizottság összetételének tárgyalása 

Három tagú fegyelmi bizottság működik a klubban, és ebből Cserteg Ákos már többször jelezte, 
hogy nem szeretné a tisztséget betölteni. 
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Az elnökség javaslata, hogy Cserteg Ákost hívjuk vissza tisztségéből. A tagság kiegészítés 
nélkül, elfogadta a javaslatot.  

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta Cserteg Ákos 
visszahívását tisztségéből. 
 
 

2/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a 
Cserteg Ákos visszahívását a Fegyelmi Bizottság tagjai közül. 

Harmadik napirendi pont: 

Tisztségviselők választása  

Az előző napirendi pontokból következően két megüresedett pozícióra kellett új tagot választani. Egy 
elnökségi tag és egy fegyelmi bizottsági tag helyére érkezett javaslat az ügyvivő elnökségtől.  

Az elnökség személyi javaslatai: 

• elnökségi tagnak Pápai Zoltánt javasolja, aki ezt a tisztséget 2018-tól 2022-ig már betöltötte 
• Fegyelmi Bizottsági tagnak Leviczki Endrét javasolja, aki közigazgatási végzettséggel 

rendelkezik 

A levezető elnök felszólítására a megjelent Tagság a továbbiakban bárkit javasolhat, vagy javasolhatja 
magát a betöltendő pozíciókra. 
Domonkos Ágnes ismerteti a jelöltek szakmai ajánlását. 
A Közgyűlés nem javasolt új személyeket. 

A jelölt személyeket a Közgyűlés egyenként választotta meg. 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta Pápai Zoltán 
elnökségi tagként való megválasztását. 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt, egyhangú szavazással, 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta 
Leviczki Endre felügyelő bizottsági tagként való megválasztását.  

3/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta 
Pápai Zoltán elnökségi tag megválasztását, ezzel az Elnökség ügyvivő elnökségből 
döntéshozó elnökséggé vált. 

Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta 
Leviczki Endre felügyelő bizottsági tag megválasztását. 

Negyedik napirendi pont: 

A Fegyelmi Bizottság beszámolója 
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Filkor Bálint beszámol a Fegyelmi Bizottság munkájáról: 2023-ban két megkeresés érkezett a Fegyelmi 
Bizottsághoz. 
A bizottság a TTVE Alapszabályában foglaltak szerin és a MESZ szabályzatainak figyelembe vételével 
vizsgálta ki az ügyeket. Egyéb törvényességi vizsgálatra felhatalmazása nem volt. 
„Fejszés Éva ellen etikai vétség miatt indított eljárást. A vizsgálat megállapította a TTVE szabályzata és a 
MESZ etikai és gyermekvédelmi szabályzata alapján, hogy a vétség fennáll, ezért szóbeli figyelmeztetésben 
részesítette, és mivel a nem ismerte el a vétséget, ezért az egyesületből való kizárást javasoltuk. Erre már 
nem került sor, mert Fejszés Éve időközben a tagságáról lemondott. 
Másik megkeresés Domonkos Ágnes és Zentner Sashegyi Orsolya ellen benyújtott indítvány, ahol 
megállapítást nyert, hogy nem történt etikai, vagy bármely szabálysértés. 
A vizsgálat azonban egy olyan pontra hívta fel a figyelmet, ami a bizalmas információ kérdéskörét érinti. Ez 
jelenleg nincs leszabályozva, ezért a Fegyelmi Bizottság javasolja az Elnökségnek, készüljön szabályzat arra 
vonatkozólag, mi az, ami bizalmas információnak minősül, és az, aki bizalmas információt kíván 
megosztani, az világosan jelezze azt a küldeményen. 
A harmadik megkeresést Monos Gáborral kapcsolatban kaptuk, aminek döntését a Közgyűlés hatáskörébe 
utaltuk, de ő is közben lemondott mind az elnökségi, mind az egyesületi tagságáról, így a kivizsgálás 
okafogyottá vált.” 
A levezető elnök megköszönte a bizottság munkáját, ami igen sok munkaórát vett igénybe. Ezzel a 
precedens nélküli fegyelmi vizsgálatokat lezártnak tekintjük. 
 

Szavazás: a közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen egyhangúan elfogadta Filkor Bálint felügyelő 
bizottsági elnök beszámolóját.  

4/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal elfogadta és lezártnak 
tekinti a fegyelmi eljárásokat a Fegyelmi Bizottság beszámolója alapján. 

Ötödik napirendi pont: 

Alapszabály módosítás 

Az elmúlt időszakban nem volt probléma mentes az egylet működése. Bizonyos szabályok nem 
egyértelműen fogalmaztak az Alapszabály értelmezésében, ami megmutatta egy-két gyenge pontját 
az alapszabálynak. Az elnökségi tagok részéről javaslat érkezett az Alapszabály módosítására. 

Alapszabály módosításra tett javaslatok, amit a Közgyűlés egyenként szavaz meg. 

1.)   Vita tárgyát képezte, hogy a 16 év alattiak milyen jogviszonyban állnak az 
egyesülettel. A 16 éve alattiak sportolói jogviszonyban vannak a klubbal és sportolói díjat 
fizetnek. A MESZ versenyzőjeként vannak bejelentve, és utánuk a TTVE a MESZ felé 
tagdíjat fizet.  
 

Javaslat: 

IV. AZ EGYLET TAGSÁGA 

4.  A Tagság formája: 
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- az Egylet rendes tagja lehet, minden 16. életévét betöltött természetes személy, aki az Alapszabály 
rendelkezéseit magára nézve elfogadja, kötelezettséget vállal a tagdíj megfizetésére, 

- 16 év alatti személy nem lehet tagja az egyletnek,  
- 16 év alatti személlyel, szülői hozzájárulással, sportolói jogviszony jön létre, a sportolói 

jogviszonyban álló személy havi rendszerességgel sportolói díjat köteles fizetni. 
 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az 
Alapszabály változtatását. 
 
  

5/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta, hogy 
- 16 év alatti személy nem lehet tagja az egyletnek,  
-  16 év alatti személlyel, szülői hozzájárulással, sportolói jogviszony jön létre, a sportolói 

jogviszonyban álló személy havi rendszerességgel sportolói díjat köteles fizetni. 
 

2.)  6. A tagsági jogviszony megszűnése 
 

Az eddigi szabályozás alapján, aki 6 hónapig nem fizetett tagdíjat és azt a felszólítás után sem rendezte, 
az egyesületi tagsága megszűnik. Miután a tagnak lehetősége van a tagságát 1és 5 közötti időszakra 
szüneteltetni, bármilyen okból, a hat hónapi nem fizetés csak nagy időbeni adminisztrációs terhet jelent 
a nyilvántartásban 
 

 Javaslat: 
6.2. A tagsági díj hat három hónapi folyamatos nem fizetésével 
Ha a tag a tagsági díjat három hónapig folyamatosan nem fizette meg, az Elnökség köteles őt a három 
hónap letelte előtt (legalább tizenöt nappal korábban) az Alapszabályból folyó tagdíjfizetési 
kötelezettségére írásban figyelmeztetni. A figyelmeztetésnek ki kell terjednie arra, hogy a tagnak a 
három hónap letelte előtti utolsó határnapig lehetősége van hátralékos tagdíja megfizetésére; valamint 
arra, hogy megfizetés esetén tagsági jogviszonya a továbbiakban is megszakítatlanul fennáll, ellenkező 
esetben tagsága megszűnik. 
 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 14 igen szavazattal 1 ellenszavazattal elfogadta az 
Alapszabály változtatását. 

 
6/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 14 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal elfogadta, hogy 
aki három hónapig nem fizeti a tagdíjat a figyelmeztető felszólítás ellenére sem, annak a tagsági 
jogviszonya megszűnik. 

 

3.) 6.3. Fegyelmi büntetéssel történő kizárással 
 
Jelenleg az egyesületben csak a Közgyűlés zárhat ki tagot. Amennyiben a két közgyűlés között valaki 
az alapszabállyal ellentétes dolgot tesz az egyesületben, ebben az esetben a közgyűlés összehívása 
nélkül az Elnökség is megtehesse a kizárást, miután a két közgyűlés között az Elnökség tölti be az 
ügyvivő szerepet, vagyis a két közgyűlés között hivatalosan döntéseket hozhat. 
 
Javaslat: 
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A fegyelmi büntetésként való kizárásról a Fegyelmi Bizottság eljárása után és indítványára a 
Közgyűlés dönt. 
A fegyelmi büntetésként való kizárásról az Elnökség is kezdeményezhet kizárást, amit 
határozatban hoz az érintett tudomására. Az Elnökség általi kizárás esetén az érintett 
jogorvoslatért a Közgyűléshez fordulhat. 
 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

 
7/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy a 
fegyelmi büntetésként való kizárásról az Elnökség is kezdeményezhet kizárást, amit határozatban 
hoz az érintett tudomására. Az Elnökség általi kizárás esetén az érintett jogorvoslatért a 
Közgyűléshez fordulhat. 
 
 

4.) 6.5. A tagnyilvántartásból való törléssel (érdemtelenség) 
A Közgyűlés által való kizárással, ha a tag az Alapszabállyal össze nem egyeztethető 
magatartást folytat, mellyel veszélyezteti az Egyesület jó hírét. Az érintett tag a kizárás 
kérdésében nem szavazhat.  

A tagkizárást az Elnökség is kezdeményezheti, amit határozatban hoz az érintett 
tudomására. Az Elnökség általi kizárás esetén az érintett jogorvoslatért a Közgyűléshez 
fordulhat. a Közgyűlés kizárólagos hatáskörébe tartozik. A Közgyűlés tagkizárásról szóló 
indokolt írásbeli határozatát az érintett - a határozat kézhezvételétől számított 30 napon belül - 
a Tatabányai Törvényszék előtt megtámadhatja. 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

 
8/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, 
A tagkizárást az Elnökség is kezdeményezheti, amit határozatban hoz az érintett 
tudomására. Az Elnökség általi kizárás esetén az érintett jogorvoslatért a Közgyűléshez 
fordulhat. A Közgyűlés tagkizárásról szóló indokolt írásbeli határozatát az érintett - a 
határozat kézhezvételétől számított 30 napon belül - a Tatabányai Törvényszék előtt 
megtámadhatja. 

                                

 
 5.) 1.2  AZ EGYLET SZERVEZETI FELÉPÍTÉSE A  
  Közgyűlés összehívása és ülései 
 

Jelenleg a tagok 10 % bármikor összehívhat egy közgyűlést. Kis létszámú egyesületünk esetében ez akár 
egy családot is jelenthet. Ez a tagsággal szemben nem hatékony, nem korrekt. A problémákat a rendes 
évi közgyűlésen bárki felvetetheti a napirendi pontok közé, ahol megoldást kérhet. Amennyiben 
rendkívüli megoldásra váró kérdés merül fel, legalább a tagság felének támogatása szükséged. 

 
Javaslat: 

A Közgyűlés szükség szerint, de legalább évente egyszer ülésezik. 
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A Közgyűlést a tagok tíz százaléka ötven százaléka– az ok és a cél meghatározásával előterjesztett – 
írásbeli indítványára harminc napon belül össze kell hívni. 
A Közgyűlés összehívásáról az Elnökség gondoskodik. 

 
 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

 
9/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy a  
Közgyűlést a tagok ötven százaléka– az ok és a cél meghatározásával előterjesztett – írásbeli 
indítványára harminc napon belül össze kell hívni. 

 

A jelen Alapszabály a Közgyűlés részére csak nyílt szavazást enged meg. Személyi kérdéseknél 
előfordulhat, hogy a nyílt szavazás bármely oknál fogva nem a választható eredményt hozza, 
ezért személyi kérdésekben a Közgyűlés zárt szavazást is elrendelhet. 

6.)  1.3  Határozatképesség, az érvényes és eredményes szavazás 
A Közgyűlés akkor határozatképes, ha legalább az egyleti tagok ötven százalékánál eggyel több tag jelen 
van. A közgyűlés határozatait egyszerű szótöbbséggel és nyílt szavazással hozza. Indokolt esetben 
Közgyűlés dönthet arról, hogy ne nyílt, hanem zárt szavazás legyen. 

 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

 
10/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy a 
Közgyűlés határozatait egyszerű szótöbbséggel és nyílt szavazással hozza, de indokolt esetben 
Közgyűlés dönthessen arról, hogy ne nyílt, hanem zárt szavazás legyen. 
 
 
 
Az elnökség összetételének meghatározása az Alapszabályban eddig legalább öt és legfeljebb 12 fő volt. 
A TTVE eddigi elnöksége öt fő volt. Az egy elnökségi tag kilépésével az elnökség csak ügyvivő 
testületként tudott tovább dolgozni. Ennek megelőzésére az ügyvivő testület javaslata az elnökségen 
belüli arányok megváltoztatása. 
 
Javaslat:  

7.)      2. Az Elnökség 
Az Elnökség az egylet kollegialitáson alapuló szakmai és gazdasági irányító szerve, melyben a 
versenyzők is képviseltetetik magukat. 
Az Elnökség létszáma legalább öt három, legfeljebb tizenhárom hét fő, és minimum három fő 
jelenléte szükséges az elnökségi ülések döntéseihez. 

 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

10/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 
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A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy a 
Az Elnökség létszáma legalább három, legfeljebb  hét fő, és minimum három fő jelenléte 
szükséges az elnökségi ülések döntéseihez. 

 
A Fegyelmi Bizottságot a jelen Alapszabály szerint három évre választja a Közgyűlés, az 
elnökséget öt évre. Ezt szinkronba hozva, a Fegyelmi Bizottságot is öt évre válassza a közgyűlés a 
tisztújításkor. 

8.) 4. A Fegyelmi Bizottság 
A bizottság tagjainak száma három, akiket a Közgyűlés három öt év határozott időre választ. 

 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

10/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy 
a Fegyelmi Bizottság tagjait is öt évre válassza a Közgyűlés. 

 

SZÜNET 

A szünet után az Elnökség bejelentette az elnökségi ülésen hozott határozatait (2023/35, 36, 
37elnökségi határozat), mely szerint az Elnökség tagjai sorából új elnököt választott Varga Tamás 
személyében. Az elnökségi pozíciójáról lemondott Fekete Gyula, a továbbiakban alelnökként folytatja 
munkáját.  

Fekete Gyula a Tagság előtt értékelte az elmúlt évek munkáját, a klub regnálása alatti 20 éves fejlődését, 
az új változások és változtatásokat. Ismertette a kilépő tagok névsorát és a hat hónapja pártoló tagként 
a klub munkájában résztvevő felvett személyek névsorát, egyben megköszönve nekik, hogy az 
evezéshez elköteleződtek. Megköszöntötte a Tagságnak az eddigi kitartó munkáját, és további jó 
sportolást kívánt mindenkinek. 

Varga tamás szintén köszönetet mondott az elmúlt években történt kitartó munkáért, értékelve hogy 
egy szilárd alapokon álló egyesületet vehet át, ami igen nagy bizalmat is jelent személye iránt. Az 
ország egyik legjobb adottságaival rendelkező klubnak a jövőben is meg kell keresni a leginkább 
hozzáillő lehetőségeket, ami a klub fejlődésében a legjobb. Megtartjuk a legnagyobb erősségünket, a 
sokszínűséget és a családias hangulatot. Egy kis klub csak egységben tud előre haladni, így bízunk 
benne, hogy közösen, együtt fejleszthetjük tovább az egyesületünket. 

Domonkos Ágnes rendhagyó tagfelvételt is bejelentett. Három ifjúsági tag, aki betöltötte a 16. életévét, 
alanyi jogon vált a TTVE tagjává. Őket könyvajándékkal köszöntötte az elnökség, további közösségi 
tevékenységükhöz elkötelezett sok sikert kívánva. 

Hatodik napirendi pont: 

A 2024-es tagdíj meghatározása 
  

A tagdíj kérdése az Elnökség körében is fejtörést okozott, miként változtassunk, vagy sem a tagdíjról. 
A közgyűlés elé két javaslatot ad az Elnökség: Havi 500 Ft vagy 1000 Ft tagdíjemelés? A fő kérdés az 
idei magas infláció miatt az emelés milyen mértékű legyen? 
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Zentner Sashegyi Orsolya ismertette, hogy a MESZ által szervezett konferencián ebben a kérdésben 
milyen gyakorlatok vannak a kluboknál.  

Filkor Bálint a költségvetés elkészítéséhez kötné a tagdíj emelést, és szorgalmazza a pályázatokban 
való részvételt. 

Varga Tamás: Pályázatok készülnek és a MESZ támogatás is él, de ez nem kiszámítható csak 
tervezhető! Folyamatosan keressük a lehetőségeket, hogyan tudnánk együttműködni, haszonélvezői 
lenni más projekteknek is. 

Fekete Gyula: A bevételek meghatározása után lehet csak költségvetést készíteni. Legyen egy 
pénzügyi bázis, amiből aztán a költségeket leosztjuk. Ebben a tagdíj bevétel az egyetlen biztos pont. 
Minden más a bizonytalan. A gyerekeknek, a jövőnek teremtsük meg a lehetőséget, hogy az év egész 
időszakában a felkészülés folyamatos legyen, ami mellett a felnőttek is a sportolásra azonos 
lehetőségeket kapnak. 

Domonkos Ágnes: 2022-ben emeltünk egy magasabb tagdíjat, ami miatt voltak, akik elmentek, viszont 
a bevétel mégis csak növekedett, ezzel a klub fejlődött. A téli edzések terembérlete igen magas és el 
kell fogadni azt is, hogy a versenysportot, a szabadidős sportot csak a bevételekből tudjuk finanszírozni. 

Varga Tamás: Ki az, aki támogatja a tagdíjemelést? 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 14 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal támogatja a 
tagdíjemelést 

Varga Tamás: Ki az, aki támogatja az 1000Ft/hó tagdíj emelést? 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta az 1000Ft 
/hó tagdíjemelést 

Varga Tamás: Ki az, aki 2024 január 1-től támogatja a tagdíj emelést? 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta 
tagdíjemelést 2024 január 1-től. 

 
11/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet  
Közgyűlése 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta az 1000Ft /hó tagdíjemelést 
Közgyűlés nyílt szavazással, 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta az 1000Ft /hó 
tagdíjemelést 
Közgyűlés nyílt szavazással, 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta tagdíjemelést 
2024 január 1-től. 

Hetedik Napirendi pont 

2024-es C2 X hajóvásárlás jóváhagyása 
Fekete Gyula: Az elmúlt közgyűlésen javaslatot tettem, és el is fogadta a Közgyűlés,hogy nagyobb értékű 
beruházáskor a Közgyűlés döntsön. Ezért javaslatot teszek, hogy a tengeri evezős sport megismerése, 
népszerűsítése érdekében, gyakorlásában, versenyre való felkészülése érdekében, egy újabb kétpárevezős 
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hajót vásároljon a klub. Ehhez kér az Elnökség felhatalmazást, hogy beszerezhessünk egy ilyen hajót, illetve 
az ártárgyalást lefolytassa, és a megvásárlásra kiadja a megbízást. 
Domonkos Ágnes: A vásárlást azért is szorgalmazzuk, hogy a megnövekedett létszám miatt, több evezős 
eszköz álljon az amatőr tagság rendelkezésére. Az egyesület beadta pályázatát a Városi Civil alapra is 7 
millió forint eszközvásárlásra, és csak reméljük, hogy a fiatal sportolóink részére egy egypár evezős hajót 
meg tudunk majd vásárolni. A tengeri evezős hajót, ha lehet, részletre kívánjuk megvenni a tagdíjból. 
 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta a hajóválást. 
 
 
 

12/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy 
az Elnökség ártárgyalás útján egy újabb C2X tengeri evezős hajót vásároljon a 2024-es 
esztendőben. 

Nyolcadik napirendi pont: 

Egyebek 

Domonkos Ágnes ismertette a 2024-es versenyévad kiemelt versenyeit, az ezen versenyeken 
történő indulás lehetőségeit. Felhívta a figyelmet a téli időszakban a teremedzésekre, és annak 
kihasználására. 
Varga Tamás: Megköszönte a Vaczula család munkáját. Vaczula István két éves edzői munkáját, 
amit az eredményesség is igazol. Megköszönte Dr. Vaczula Márk volt evezős jogászi szakmai 
segítségét, amire a jövőben is számítunk, valamint Zentner Sashegyi Orsolyának, hogy hozzájárul 
a klub szervezésébe, és hogy elkezdte az edzői képzést is. A jövőben az edzői munkában az 
egyesület rá is számít. Megköszönte az elnökségi tagok munkáját, a megjelenteknek a támogatását. 
Bizalommal tekinthetünk a jövőbe, mert erős csapat kovácsolódott össze, sikerült a határvonalakat 
kijelölni, ami egy sikeres klubélet folytatását vetíti előre. 
 

k.m.f. 

 

 
…………………………………… ………………………………………. 

Varga Tamás Domonkos Ágnes 
levezető elnök jegyzőkönyvvezető 

 
 
 
 
 

………………………………………. …………………………………… 
Páhy László Papp Ágnes 
hitelesítő tag hitelesítő tag 
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                  Tata Tóvárosi Vízisport Egylet 
 
 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
a Tata-tóvárosi Vízisport Egylet  
2023. rendes évi 2. közgyűléséről 

 
 
 
 

Készült:   2023. október 29. napján 14:00 órakor  
Helyszín:  Kenderke Alapfokú Művészeti Iskola 2890 Tata, Almási út 24. 
Jelen vannak: a jegyzőkönyvhöz csatolt jelenléti íven felsorolt egyesületi tagok 
 
A TTVE elnöksége az Elnökség új tagjának megválasztásáig ügyvivő testületként látja el 
feladatát, így a közgyűlés napirendjére az alábbi javaslatot tette.   

A Közgyűlés tervezett napirendje: 

1. Monos Gábor elnökségi tag lemondásának elfogadása  
2. Fegyelmi Bizottság összetételének tárgyalása 
3. Tisztségviselők választása  
4. A Fegyelmi Bizottság beszámolója 
5. Alapszabály módosítás 
6. A 2024-es tagdíj meghatározása 
7. 2024-es C2 X hajóvásárlás jóváhagyása 
8. Egyebek: 2024-es evezős évad verseny ismertetése, javaslatok összegyűjtése az amatőr evezősök 

éves programtervére. 
 
Az egyesület elnöksége nevében Domonkos Ágnes titkár üdvözöli megjelenteket. Engedélyt 
kér a jelenlévőktől hangfelvétel készítéséhez. 
Megállapítja és bejelenti, hogy a közgyűlésen az egyesület 17 szavazásra jogosult tag közül 15 
fő megjelent, így a Közgyűlés a megjelent tagok számára tekintettel határozatképes, mivel a 
leadható szavazatok több mint felét képviselő szavazásra jogosult részt vesz.  
A közgyűlésen a megjelentek száma összesen 26 fő. 

Ezt követően a titkár javaslatot tesz a levezető elnök személyében és a szavazat számlálók 
tagjaira, a jegyzőkönyv hitelesítőkre. 
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Megjelent tagok javasolják, hogy Varga Tamást levezető elnöknek, a közgyűlés jegyzőkönyvének 
vezetésére Domonkos Ágnest, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Páhy Lászlót és Laposa Gergőt 
megválasztani. 

Szavazás: a közgyűlés nyílt, egyhangú szavazással a közgyűlés levezetőjének Varga Tamást, 
jegyzőkönyvvezetőnek Domonkos Ágnest, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Páhy Lászlót és Laposa 
Gergőt választotta meg. 

Ezt követően a levezető elnök átvette a közgyűlés levezetését és javaslatot tesz a szavazat számláló 
bizottság tagjaira. 

Szavazat számlálónak javasolja: Zentner Sashegyi Orsolya és Kendliné Györke Brigitta  

Szavazás: a közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta szavazat 
számlálóknak. Zentner Sashegyi Orsolya és Kendliné Györke Brigitta tagokat 

A levezető elnök ismertette a napirendi pontokat, illetve új napirendi pontra javaslattételt várt. 

Szavazás: a közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az eredeti 
napirendi pontokat  

Első napirendi pont tárgyalása 

Monos Gábor elnökségi tag lemondásának elfogadása, aki időközben nem csak elnökségi 
tagságáról, de az egyesületi tagságáról is lemondott. A Tagság kiegészítés nélkül, elfogadta a 
lemondást. 

 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen egyhangúan szavazattal elfogadta Monos Gábor 
tag elnökségi és egyesületi tagságának lemondását 

 

1/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a 
Monos Gábor elnöki és egyesületi tagságáról való lemondását 

 

Második napirendi pont: 

Fegyelmi Bizottság összetételének tárgyalása 

Három tagú fegyelmi bizottság működik a klubban, és ebből Cserteg Ákos már többször jelezte, 
hogy nem szeretné a tisztséget betölteni. 
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Az elnökség javaslata, hogy Cserteg Ákost hívjuk vissza tisztségéből. A tagság kiegészítés 
nélkül, elfogadta a javaslatot.  

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta Cserteg Ákos 
visszahívását tisztségéből. 
 
 

2/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a 
Cserteg Ákos visszahívását a Fegyelmi Bizottság tagjai közül. 

Harmadik napirendi pont: 

Tisztségviselők választása  

Az előző napirendi pontokból következően két megüresedett pozícióra kellett új tagot választani. Egy 
elnökségi tag és egy fegyelmi bizottsági tag helyére érkezett javaslat az ügyvivő elnökségtől.  

Az elnökség személyi javaslatai: 

• elnökségi tagnak Pápai Zoltánt javasolja, aki ezt a tisztséget 2018-tól 2022-ig már betöltötte 
• Fegyelmi Bizottsági tagnak Leviczki Endrét javasolja, aki közigazgatási végzettséggel 

rendelkezik 

A levezető elnök felszólítására a megjelent Tagság a továbbiakban bárkit javasolhat, vagy javasolhatja 
magát a betöltendő pozíciókra. 
Domonkos Ágnes ismerteti a jelöltek szakmai ajánlását. 
A Közgyűlés nem javasolt új személyeket. 

A jelölt személyeket a Közgyűlés egyenként választotta meg. 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta Pápai Zoltán 
elnökségi tagként való megválasztását. 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt, egyhangú szavazással, 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta 
Leviczki Endre felügyelő bizottsági tagként való megválasztását.  

3/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta 
Pápai Zoltán elnökségi tag megválasztását, ezzel az Elnökség ügyvivő elnökségből 
döntéshozó elnökséggé vált. 

Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta 
Leviczki Endre felügyelő bizottsági tag megválasztását. 

Negyedik napirendi pont: 

A Fegyelmi Bizottság beszámolója 



 

4 
 

 
Filkor Bálint beszámol a Fegyelmi Bizottság munkájáról: 2023-ban két megkeresés érkezett a Fegyelmi 
Bizottsághoz. 
A bizottság a TTVE Alapszabályában foglaltak szerin és a MESZ szabályzatainak figyelembe vételével 
vizsgálta ki az ügyeket. Egyéb törvényességi vizsgálatra felhatalmazása nem volt. 
„Fejszés Éva ellen etikai vétség miatt indított eljárást. A vizsgálat megállapította a TTVE szabályzata és a 
MESZ etikai és gyermekvédelmi szabályzata alapján, hogy a vétség fennáll, ezért szóbeli figyelmeztetésben 
részesítette, és mivel a nem ismerte el a vétséget, ezért az egyesületből való kizárást javasoltuk. Erre már 
nem került sor, mert Fejszés Éve időközben a tagságáról lemondott. 
Másik megkeresés Domonkos Ágnes és Zentner Sashegyi Orsolya ellen benyújtott indítvány, ahol 
megállapítást nyert, hogy nem történt etikai, vagy bármely szabálysértés. 
A vizsgálat azonban egy olyan pontra hívta fel a figyelmet, ami a bizalmas információ kérdéskörét érinti. Ez 
jelenleg nincs leszabályozva, ezért a Fegyelmi Bizottság javasolja az Elnökségnek, készüljön szabályzat arra 
vonatkozólag, mi az, ami bizalmas információnak minősül, és az, aki bizalmas információt kíván 
megosztani, az világosan jelezze azt a küldeményen. 
A harmadik megkeresést Monos Gáborral kapcsolatban kaptuk, aminek döntését a Közgyűlés hatáskörébe 
utaltuk, de ő is közben lemondott mind az elnökségi, mind az egyesületi tagságáról, így a kivizsgálás 
okafogyottá vált.” 
A levezető elnök megköszönte a bizottság munkáját, ami igen sok munkaórát vett igénybe. Ezzel a 
precedens nélküli fegyelmi vizsgálatokat lezártnak tekintjük. 
 

Szavazás: a közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen egyhangúan elfogadta Filkor Bálint felügyelő 
bizottsági elnök beszámolóját.  

4/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal elfogadta és lezártnak 
tekinti a fegyelmi eljárásokat a Fegyelmi Bizottság beszámolója alapján. 

Ötödik napirendi pont: 

Alapszabály módosítás 

Az elmúlt időszakban nem volt probléma mentes az egylet működése. Bizonyos szabályok nem 
egyértelműen fogalmaztak az Alapszabály értelmezésében, ami megmutatta egy-két gyenge pontját 
az alapszabálynak. Az elnökségi tagok részéről javaslat érkezett az Alapszabály módosítására. 

Alapszabály módosításra tett javaslatok, amit a Közgyűlés egyenként szavaz meg. 

1.)   Vita tárgyát képezte, hogy a 16 év alattiak milyen jogviszonyban állnak az 
egyesülettel. A 16 éve alattiak sportolói jogviszonyban vannak a klubbal és sportolói díjat 
fizetnek. A MESZ versenyzőjeként vannak bejelentve, és utánuk a TTVE a MESZ felé 
tagdíjat fizet.  
 

Javaslat: 

IV. AZ EGYLET TAGSÁGA 

4.  A Tagság formája: 
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- az Egylet rendes tagja lehet, minden 16. életévét betöltött természetes személy, aki az Alapszabály 
rendelkezéseit magára nézve elfogadja, kötelezettséget vállal a tagdíj megfizetésére, 

- 16 év alatti személy nem lehet tagja az egyletnek,  
- 16 év alatti személlyel, szülői hozzájárulással, sportolói jogviszony jön létre, a sportolói 

jogviszonyban álló személy havi rendszerességgel sportolói díjat köteles fizetni. 
 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az 
Alapszabály változtatását. 
 
  

5/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta, hogy 
- 16 év alatti személy nem lehet tagja az egyletnek,  
-  16 év alatti személlyel, szülői hozzájárulással, sportolói jogviszony jön létre, a sportolói 

jogviszonyban álló személy havi rendszerességgel sportolói díjat köteles fizetni. 
 

2.)  6. A tagsági jogviszony megszűnése 
 

Az eddigi szabályozás alapján, aki 6 hónapig nem fizetett tagdíjat és azt a felszólítás után sem rendezte, 
az egyesületi tagsága megszűnik. Miután a tagnak lehetősége van a tagságát 1és 5 közötti időszakra 
szüneteltetni, bármilyen okból, a hat hónapi nem fizetés csak nagy időbeni adminisztrációs terhet jelent 
a nyilvántartásban 
 

 Javaslat: 
6.2. A tagsági díj hat három hónapi folyamatos nem fizetésével 
Ha a tag a tagsági díjat három hónapig folyamatosan nem fizette meg, az Elnökség köteles őt a három 
hónap letelte előtt (legalább tizenöt nappal korábban) az Alapszabályból folyó tagdíjfizetési 
kötelezettségére írásban figyelmeztetni. A figyelmeztetésnek ki kell terjednie arra, hogy a tagnak a 
három hónap letelte előtti utolsó határnapig lehetősége van hátralékos tagdíja megfizetésére; valamint 
arra, hogy megfizetés esetén tagsági jogviszonya a továbbiakban is megszakítatlanul fennáll, ellenkező 
esetben tagsága megszűnik. 
 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 14 igen szavazattal 1 ellenszavazattal elfogadta az 
Alapszabály változtatását. 

 
6/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 14 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal elfogadta, hogy 
aki három hónapig nem fizeti a tagdíjat a figyelmeztető felszólítás ellenére sem, annak a tagsági 
jogviszonya megszűnik. 

 

3.) 6.3. Fegyelmi büntetéssel történő kizárással 
 
Jelenleg az egyesületben csak a Közgyűlés zárhat ki tagot. Amennyiben a két közgyűlés között valaki 
az alapszabállyal ellentétes dolgot tesz az egyesületben, ebben az esetben a közgyűlés összehívása 
nélkül az Elnökség is megtehesse a kizárást, miután a két közgyűlés között az Elnökség tölti be az 
ügyvivő szerepet, vagyis a két közgyűlés között hivatalosan döntéseket hozhat. 
 
Javaslat: 
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A fegyelmi büntetésként való kizárásról a Fegyelmi Bizottság eljárása után és indítványára a 
Közgyűlés dönt. 
A fegyelmi büntetésként való kizárásról az Elnökség is kezdeményezhet kizárást, amit 
határozatban hoz az érintett tudomására. Az Elnökség általi kizárás esetén az érintett 
jogorvoslatért a Közgyűléshez fordulhat. 
 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

 
7/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy a 
fegyelmi büntetésként való kizárásról az Elnökség is kezdeményezhet kizárást, amit határozatban 
hoz az érintett tudomására. Az Elnökség általi kizárás esetén az érintett jogorvoslatért a 
Közgyűléshez fordulhat. 
 
 

4.) 6.5. A tagnyilvántartásból való törléssel (érdemtelenség) 
A Közgyűlés által való kizárással, ha a tag az Alapszabállyal össze nem egyeztethető 
magatartást folytat, mellyel veszélyezteti az Egyesület jó hírét. Az érintett tag a kizárás 
kérdésében nem szavazhat.  

A tagkizárást az Elnökség is kezdeményezheti, amit határozatban hoz az érintett 
tudomására. Az Elnökség általi kizárás esetén az érintett jogorvoslatért a Közgyűléshez 
fordulhat. a Közgyűlés kizárólagos hatáskörébe tartozik. A Közgyűlés tagkizárásról szóló 
indokolt írásbeli határozatát az érintett - a határozat kézhezvételétől számított 30 napon belül - 
a Tatabányai Törvényszék előtt megtámadhatja. 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

 
8/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, 
A tagkizárást az Elnökség is kezdeményezheti, amit határozatban hoz az érintett 
tudomására. Az Elnökség általi kizárás esetén az érintett jogorvoslatért a Közgyűléshez 
fordulhat. A Közgyűlés tagkizárásról szóló indokolt írásbeli határozatát az érintett - a 
határozat kézhezvételétől számított 30 napon belül - a Tatabányai Törvényszék előtt 
megtámadhatja. 

                                

 
 5.) 1.2  AZ EGYLET SZERVEZETI FELÉPÍTÉSE A  
  Közgyűlés összehívása és ülései 
 

Jelenleg a tagok 10 % bármikor összehívhat egy közgyűlést. Kis létszámú egyesületünk esetében ez akár 
egy családot is jelenthet. Ez a tagsággal szemben nem hatékony, nem korrekt. A problémákat a rendes 
évi közgyűlésen bárki felvetetheti a napirendi pontok közé, ahol megoldást kérhet. Amennyiben 
rendkívüli megoldásra váró kérdés merül fel, legalább a tagság felének támogatása szükséged. 

 
Javaslat: 

A Közgyűlés szükség szerint, de legalább évente egyszer ülésezik. 
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A Közgyűlést a tagok tíz százaléka ötven százaléka– az ok és a cél meghatározásával előterjesztett – 
írásbeli indítványára harminc napon belül össze kell hívni. 
A Közgyűlés összehívásáról az Elnökség gondoskodik. 

 
 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

 
9/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy a  
Közgyűlést a tagok ötven százaléka– az ok és a cél meghatározásával előterjesztett – írásbeli 
indítványára harminc napon belül össze kell hívni. 

 

A jelen Alapszabály a Közgyűlés részére csak nyílt szavazást enged meg. Személyi kérdéseknél 
előfordulhat, hogy a nyílt szavazás bármely oknál fogva nem a választható eredményt hozza, 
ezért személyi kérdésekben a Közgyűlés zárt szavazást is elrendelhet. 

6.)  1.3  Határozatképesség, az érvényes és eredményes szavazás 
A Közgyűlés akkor határozatképes, ha legalább az egyleti tagok ötven százalékánál eggyel több tag jelen 
van. A közgyűlés határozatait egyszerű szótöbbséggel és nyílt szavazással hozza. Indokolt esetben 
Közgyűlés dönthet arról, hogy ne nyílt, hanem zárt szavazás legyen. 

 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

 
10/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy a 
Közgyűlés határozatait egyszerű szótöbbséggel és nyílt szavazással hozza, de indokolt esetben 
Közgyűlés dönthessen arról, hogy ne nyílt, hanem zárt szavazás legyen. 
 
 
 
Az elnökség összetételének meghatározása az Alapszabályban eddig legalább öt és legfeljebb 12 fő volt. 
A TTVE eddigi elnöksége öt fő volt. Az egy elnökségi tag kilépésével az elnökség csak ügyvivő 
testületként tudott tovább dolgozni. Ennek megelőzésére az ügyvivő testület javaslata az elnökségen 
belüli arányok megváltoztatása. 
 
Javaslat:  

7.)      2. Az Elnökség 
Az Elnökség az egylet kollegialitáson alapuló szakmai és gazdasági irányító szerve, melyben a 
versenyzők is képviseltetetik magukat. 
Az Elnökség létszáma legalább öt három, legfeljebb tizenhárom hét fő, és minimum három fő 
jelenléte szükséges az elnökségi ülések döntéseihez. 

 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

10/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 
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A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy a 
Az Elnökség létszáma legalább három, legfeljebb  hét fő, és minimum három fő jelenléte 
szükséges az elnökségi ülések döntéseihez. 

 
A Fegyelmi Bizottságot a jelen Alapszabály szerint három évre választja a Közgyűlés, az 
elnökséget öt évre. Ezt szinkronba hozva, a Fegyelmi Bizottságot is öt évre válassza a közgyűlés a 
tisztújításkor. 

8.) 4. A Fegyelmi Bizottság 
A bizottság tagjainak száma három, akiket a Közgyűlés három öt év határozott időre választ. 

 
Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az Alapszabály 
változtatását. 

10/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy 
a Fegyelmi Bizottság tagjait is öt évre válassza a Közgyűlés. 

 

SZÜNET 

A szünet után az Elnökség bejelentette az elnökségi ülésen hozott határozatait (2023/35, 36, 
37elnökségi határozat), mely szerint az Elnökség tagjai sorából új elnököt választott Varga Tamás 
személyében. Az elnökségi pozíciójáról lemondott Fekete Gyula, a továbbiakban alelnökként folytatja 
munkáját.  

Fekete Gyula a Tagság előtt értékelte az elmúlt évek munkáját, a klub regnálása alatti 20 éves fejlődését, 
az új változások és változtatásokat. Ismertette a kilépő tagok névsorát és a hat hónapja pártoló tagként 
a klub munkájában résztvevő felvett személyek névsorát, egyben megköszönve nekik, hogy az 
evezéshez elköteleződtek. Megköszöntötte a Tagságnak az eddigi kitartó munkáját, és további jó 
sportolást kívánt mindenkinek. 

Varga tamás szintén köszönetet mondott az elmúlt években történt kitartó munkáért, értékelve hogy 
egy szilárd alapokon álló egyesületet vehet át, ami igen nagy bizalmat is jelent személye iránt. Az 
ország egyik legjobb adottságaival rendelkező klubnak a jövőben is meg kell keresni a leginkább 
hozzáillő lehetőségeket, ami a klub fejlődésében a legjobb. Megtartjuk a legnagyobb erősségünket, a 
sokszínűséget és a családias hangulatot. Egy kis klub csak egységben tud előre haladni, így bízunk 
benne, hogy közösen, együtt fejleszthetjük tovább az egyesületünket. 

Domonkos Ágnes rendhagyó tagfelvételt is bejelentett. Három ifjúsági tag, aki betöltötte a 16. életévét, 
alanyi jogon vált a TTVE tagjává. Őket könyvajándékkal köszöntötte az elnökség, további közösségi 
tevékenységükhöz elkötelezett sok sikert kívánva. 

Hatodik napirendi pont: 

A 2024-es tagdíj meghatározása 
  

A tagdíj kérdése az Elnökség körében is fejtörést okozott, miként változtassunk, vagy sem a tagdíjról. 
A közgyűlés elé két javaslatot ad az Elnökség: Havi 500 Ft vagy 1000 Ft tagdíjemelés? A fő kérdés az 
idei magas infláció miatt az emelés milyen mértékű legyen? 
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Zentner Sashegyi Orsolya ismertette, hogy a MESZ által szervezett konferencián ebben a kérdésben 
milyen gyakorlatok vannak a kluboknál.  

Filkor Bálint a költségvetés elkészítéséhez kötné a tagdíj emelést, és szorgalmazza a pályázatokban 
való részvételt. 

Varga Tamás: Pályázatok készülnek és a MESZ támogatás is él, de ez nem kiszámítható csak 
tervezhető! Folyamatosan keressük a lehetőségeket, hogyan tudnánk együttműködni, haszonélvezői 
lenni más projekteknek is. 

Fekete Gyula: A bevételek meghatározása után lehet csak költségvetést készíteni. Legyen egy 
pénzügyi bázis, amiből aztán a költségeket leosztjuk. Ebben a tagdíj bevétel az egyetlen biztos pont. 
Minden más a bizonytalan. A gyerekeknek, a jövőnek teremtsük meg a lehetőséget, hogy az év egész 
időszakában a felkészülés folyamatos legyen, ami mellett a felnőttek is a sportolásra azonos 
lehetőségeket kapnak. 

Domonkos Ágnes: 2022-ben emeltünk egy magasabb tagdíjat, ami miatt voltak, akik elmentek, viszont 
a bevétel mégis csak növekedett, ezzel a klub fejlődött. A téli edzések terembérlete igen magas és el 
kell fogadni azt is, hogy a versenysportot, a szabadidős sportot csak a bevételekből tudjuk finanszírozni. 

Varga Tamás: Ki az, aki támogatja a tagdíjemelést? 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 14 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal támogatja a 
tagdíjemelést 

Varga Tamás: Ki az, aki támogatja az 1000Ft/hó tagdíj emelést? 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta az 1000Ft 
/hó tagdíjemelést 

Varga Tamás: Ki az, aki 2024 január 1-től támogatja a tagdíj emelést? 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta 
tagdíjemelést 2024 január 1-től. 

 
11/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet  
Közgyűlése 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta az 1000Ft /hó tagdíjemelést 
Közgyűlés nyílt szavazással, 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta az 1000Ft /hó 
tagdíjemelést 
Közgyűlés nyílt szavazással, 13 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadta tagdíjemelést 
2024 január 1-től. 

Hetedik Napirendi pont 

2024-es C2 X hajóvásárlás jóváhagyása 
Fekete Gyula: Az elmúlt közgyűlésen javaslatot tettem, és el is fogadta a Közgyűlés,hogy nagyobb értékű 
beruházáskor a Közgyűlés döntsön. Ezért javaslatot teszek, hogy a tengeri evezős sport megismerése, 
népszerűsítése érdekében, gyakorlásában, versenyre való felkészülése érdekében, egy újabb kétpárevezős 
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hajót vásároljon a klub. Ehhez kér az Elnökség felhatalmazást, hogy beszerezhessünk egy ilyen hajót, illetve 
az ártárgyalást lefolytassa, és a megvásárlásra kiadja a megbízást. 
Domonkos Ágnes: A vásárlást azért is szorgalmazzuk, hogy a megnövekedett létszám miatt, több evezős 
eszköz álljon az amatőr tagság rendelkezésére. Az egyesület beadta pályázatát a Városi Civil alapra is 7 
millió forint eszközvásárlásra, és csak reméljük, hogy a fiatal sportolóink részére egy egypár evezős hajót 
meg tudunk majd vásárolni. A tengeri evezős hajót, ha lehet, részletre kívánjuk megvenni a tagdíjból. 
 

Szavazás: a Közgyűlés nyílt szavazással, 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta a hajóválást. 
 
 
 

12/2023.(10.29.) Kgy. Határozat: 

A Tata-tóvárosi Vízisport Egylet Közgyűlése 15 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta, hogy 
az Elnökség ártárgyalás útján egy újabb C2X tengeri evezős hajót vásároljon a 2024-es 
esztendőben. 

Nyolcadik napirendi pont: 

Egyebek 

Domonkos Ágnes ismertette a 2024-es versenyévad kiemelt versenyeit, az ezen versenyeken 
történő indulás lehetőségeit. Felhívta a figyelmet a téli időszakban a teremedzésekre, és annak 
kihasználására. 
Varga Tamás: Megköszönte a Vaczula család munkáját. Vaczula István két éves edzői munkáját, 
amit az eredményesség is igazol. Megköszönte Dr. Vaczula Márk volt evezős jogászi szakmai 
segítségét, amire a jövőben is számítunk, valamint Zentner Sashegyi Orsolyának, hogy hozzájárul 
a klub szervezésébe, és hogy elkezdte az edzői képzést is. A jövőben az edzői munkában az 
egyesület rá is számít. Megköszönte az elnökségi tagok munkáját, a megjelenteknek a támogatását. 
Bizalommal tekinthetünk a jövőbe, mert erős csapat kovácsolódott össze, sikerült a határvonalakat 
kijelölni, ami egy sikeres klubélet folytatását vetíti előre. 
 

k.m.f. 

 

 
…………………………………… ………………………………………. 

Varga Tamás Domonkos Ágnes 
levezető elnök jegyzőkönyvvezető 

 
 
 
 
 

………………………………………. …………………………………… 
Páhy László Papp Ágnes 
hitelesítő tag hitelesítő tag 

 
 

 

 


